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Zagreb, 7.rujna 2016. 
Broj: 388/2016 
 
 

                                                    ČLANOVIMA SKUPŠTINE 
ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
      
 

        
IZVJEŠĆE 

 
 

SA X. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  
ODRŽANE 3.RUJNA 2016. GOD. S POČETKOM U 12 SATI U ZAGREBU,  
TROFEJNA DVORANA BOĆARSKOG DOMA ZRINJEVAC, PRISAVLJE 2 

 
 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora:  Dragan Putica, Velimir Galov, Dražen Kovačević,  Miljenko Butković,  
Loris Matković, Krešo Troskot i Joso Bašić 
Odsutni: Štefi Ljubimir i Denis Peršić                  
Ostali prisutni:Lukrecija Zanki – glavna tajnica 
 
Sjednicu je otvorio i vodio Dragan Putica, Predsjednik Saveza koji ja na početku pozdravio članove 
Izvršnog odbora, utvrdio potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara. 
 
Predsjednik je dao prijedlog za  
 

D N E V N I   R E D : 
 
0. Prihvaćanje Izvješća sa IX. sjednice IO-a održane u Zagrebu, 4.6.2016.godine 
    Prihvaćanje zaključaka telefonskih sjednica Izvršnog odbora 
1.Financijsko stanje Saveza 
2.Predstojeća međunarodna natjecanja 
3. Baza podataka i nova internetska stranica Saveza 
4. Imenovanje predstavnika HBS-a u Skupštinu HOO-a 
5. Rješenje VSA Hrvatskog olimpijskog odbora 
6. Rješenje Županijskog suda – slučaj tužbe S.Gulje protiv HBS-a 
7. Zagrebačka udruga boćara (ZUB) zahtjev za primanje u članstvo HBS-a 
8. Status registriranih Petanque klubova  
9. Sportska komisija HBS-a - dopisi 
10. Razno: 
   a) Informacije o održanim pripremama 
   b) Prijava rekorda – Leo Brnić  
   c) Poziv na Prvenstvo Europe u Raffa boćanju 
   d) Prijedlog za izradu Pravilnika o naknadama za prijelaz igrača 
   e) Disciplinski sudac 
    f) Zamolba M.Štefan 

 
koji je uz dopune, točka 9. i pod točkom 10.  e) i f) jednoglasno usvojen. 
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ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 
AD 0 - Prihvaćanje Izvješća sa IX. sjednice IO-a održane u Zagrebu 4.6.2016.godine  
 
Predsjednik je otvorio raspravu o Izvješću sa sjednice održane u Zagrebu. 
Izvješće sa IX.sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je prihvaćeno. 
 
Jednoglasno prihvaćeni Zaključci telefonskih sjednica Izvršnog odbora: 
 

- Zaključak od 1.srpnja 2016.godine (napomena: korekcija urudžbenog broja umjesto 302/2016, 
ispravan broj dopisa je 298/2016) – Izmjene i dopune Propozicija o državnim natjecanjima po 
disciplinama (Br.:299/2016). 

- Zaključak od 25.srpnja 2016.godine (Br.:349/2016) – prihvaćanje konačnog prijedloga Sportske 
komisije za izmjene datuma početka ligaških natjecanja u sezoni 2016./2017. 

- Zaključak od 25.srpnja 2016.godine (Br.:360/2016) – datumi uplate osobne osobne i klupske 
članarine za natjecateljsku sezonu 2016./2017. 

- Zaključak od 30.kolovoza 2016.godine (Br.:381/2016) – prihvaćanje poziva BS Beograda za 
sudjelovanje na juniorskom turniru „Trofej Beograda“ 10.rujna 2016.godine. 

 
AD 1 -  Financijsko stanje Saveza 
 
Glavna tajnica izvijestila je članove Izvršnog odbora da je u trenutku održavanja sjednice na računu 
Saveza 37.000,00 kuna, da postoje poteškoće u naplati osobne članarine za koju je rok uplate bio 1.rujna 
2016.godine (do roka uplatili samo BS Splitsko-dalmatinske županije i BS Dubrovačko-neretvanske 
županije), da refundacije iz HOO-a kasne (u rujnu izvršen povrat sredstava za akcije iz lipnja), da je za SP 
za žene, SP juniori i EP seniori potrebno osigurati veće gotovinske iznose u vrlo nezgodno vrijeme u 
godini. Na temelju dosadašnjeg iskustva zamolila je članove IO-a za pomoć u slučaju potrebe za 
pozajmicom, što ne bi bilo prvi put u poslovanju Saveza. 
U raspravu su se uključili svi prisutni članovi i donesen je jednoglasan zaključak: 
Glavna tajnica proslijedit će članovima Izvršnog odbora podatke o očekivanim prihodima i 
rashodima do kraja godine i plan likvidnosti za sljedećih mjesec dana. 
 
AD 2  - Predstojeća međunarodna natjecanja 
 
Predsjednik je podsjetio članove na velika međunarodna natjecanja koja nas očekuju, svjetsko prvenstvo 
za žene u Maroku (1.-8.10.2016.), svjetsko juniorsko prvenstvo u Monaku (28.11.-3.12.) i europsko 
seniorsko prvenstvo u Francuskoj (16.-18.12.). Zbog promjena u financijskim uvjetima za navedena 
natjecanja (uvođenje kotizacija), Savez mora osigurati i određene iznose u gotovini što u ovom dijelu 
godine predstavlja određene poteškoće zbog kašnjenja u priljevu vlastitih sredstava (uplata članarine) i 
refundacija iz HOO-a (održane pripreme i natjecanja). Zbog toga je predsjednik predložio da se za svaku 
od navedenih akcija definiraju članovi kako bi se pravovremeno pripremile financije (avionske karte, 
putna osiguranja, kotizacije i ostalo).  
U raspravi koja je uslijedila potvrđeno je: 
 

- SP za žene – četiri igračice + izbornik (4+1), Vesna Hodić-fizioterapeut, D.Blečić-međunarodni 
sudac, D.Putica-delegat FIB-e, Loris Matković – vođa puta (prihvaćeno većinom glasova). 

- SP U-18 i U-23 – pet igrača + 2 izbornika (5+2), fizioterapeut (?), D.Peršić-međunarodni sudac, 
D.Putica-delegat FIB-e, vođa puta – Krešo Troskot (prihvaćeno većinom glasova). 

- EP seniori – pet igrača + izbornik (5+1), fizioterapeut (?), K.Križmanić-međunarodni sudac, vođa 
puta – Dražen Kovačević (prihvaćeno većinom glasova). 

 

AD 3 -  Baza podatak i nova internetska stranica Saveza 
 
Glavna tajnica izvijestila je članove da je nova internetska stranica Saveza aktivirana, ispričala se zbog 
kašnjenja s rokovima zbog objektivnih i subjektivnih okolnosti. Potvrdila je da se web aplikacija 
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popunjava (unos podataka rade tajnici županijskih saveza i ured Saveza) i da će rezultati ligaških susreta, 
tablice i izvješća biti vidljivi po unosu podataka o registriranim igračima koji nastupaju u HB ligama.  
M.Butković uputio je  kritiku uredu Saveza da je nedopustivo da su prošla tri mjeseca bez službene 
internetske stranice i da im se zbog toga ne bi trebalo platiti zadnju ratu. 
Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 
Ured Saveza u suradnji s L.Matkovićem, uputit će dopis prema izvođaču izrade web aplikacije zbog 
nanesene štete ugledu Saveza do koje je došlo zbog probijanja dogovorenih rokova. 
 
 
AD 4 -  Imenovanje predstavnika HBS-a u Skupštinu HOO-a 
 
U listopadu 2016.godine održat će se izborna Skupština HOO-a za mandatno razdoblje 2016.-2020. 
Hrvatski boćarski savez, kao i sve ostale članice HOO-a, dužni su poslati informacije o svom izabranom 
predstavniku HOO-a. Dosadašnji predstavnik HBS-a poslao je u ured Saveza svoje izvješće koje su članovi 
IO-a primili na znanje nakon čega je uslijedila rasprava. 
Predsjednik je predložio da se potvrdi dosadašnji predstavnik D.Ćuška. 
M.Butković nije želio govoriti o imenima, smatra da za predstavnika u Skupštini HOO-a treba vidjeti što 
je ta osoba učinila za boćanje, tj. da osoba koja bude izabrana kao predstavnik mora imati afiniteta i viziju 
da pokrene neke aktivnosti za boćanje, mora biti netko tko je angažiran. Izvješće D.Ćuške ne može 
prihvatiti. Za predstavnika za novi mandat HOO-a predlaže D.Puticu, predsjednika HBS-a. 
J.Bašić podržava prijedlog da naš predstavnik u HOO-u bude predsjednik ili dopredsjednik Saveza. 
D.Kovačević predlaže Antu Ledića, osobu koja ima veliko znanje i iskustvo u boćanju. 
K.Troskot postavlja pitanje što uopće pojedinac može učiniti u Skupštini HOO-a, ako nije član nekog 
odbora ili tijela. D.Ćuška je možda mogao nešto učiniti, ali ako nema podrške u Skupštini HOO-a teško da 
može pokrenuti promjene. 
L.Matković smatra da predstavnik mora biti osoba koja će lobirati za Savez, ako se ne budemo sami borili 
za sebe u HOO-u, nitko neće. 
Predsjednik je zahvalio na nominaciji ali je ne može prihvatiti zbog poslovnih obveza. 
V.Galov smatra da predstavnik mora biti osoba koja će znati predstavnicima u Skupštini HBS-a prenositi 
relevantne informacije iz HOO-a. 
Predsjednik je zatim dao na glasanje prijedlog da do isteka mandata ovog Izvršnog odbora predstavnik 
HBS-a ostane Davor Ćuška. 
Sa četiri (4) glasa ZA, 2 (dva) SUZDRŽANA i 1 PROTIV donesena je sljedeća odluka: 
 
Davor Ćuška ostaje predstavnik Hrvatskog boćarskog saveza u Skupštini Hrvatskog olimpijskog 
odbora. 
 
AD 5 - Rješenje VSA Hrvatskog olimpijskog odbora 
 
Vijeće sportske arbitraže u slučaju žalbe M.Milanovića-Litre na odluku IO-a HBS-a o poništenju natječaja 
za izbornika za žene i reprezentacije do 23 godine za 2015.godinu, donijelo je rješenje u korist tužitelja. 
Predsjednik je izvijestio prisutne da je zamolio člana IO-a, L.Matkovića pravnika po struci, da prouči 
rješenje i iznese mišljenje. 
L.Matković smatra da je, na temelju onoga što piše u rješenju VŠA-e, HBS učinio propuste u proceduri  i 
da je trebao poništiti natječaj te svakom kandidatu ponaosob dati argumentirani odgovor. Nakon 
rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni članovi donesena je jednoglasna odluka: 
 
Do sljedeće sjednice, Izvršni odbor proučit će dokumentaciju vezanu za navedeni natječaj po 
ovom pitanju i dati očitovanje po rješenju VŠA –e. 
 
AD 6 -  Rješenje Županijskog suda – slučaj tužbe S.Gulje protiv HBS-a 
 
Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje Rješenje Županijskog suda u Zagrebu kojim je prihvaćena 
žalba Hrvatskog boćarskog saveza na prvostupanjsku presudu u predmetu tužitelja Sandra Gulje. Slučaj 
se vraća u postupak pred sudom prvog stupnja. 
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AD 7 – Zagrebačka udruga boćara (ZUB) zahtjev za primanje u članstvo HBS-a 
 
Ured Saveza HBS-a zaprimio je informaciju i rješenje o registraciji Zagrebačke udruge boćara (ZUB). 
Predsjednik novoosnovane udruge, Davor Perica uputio je zahtjev za primanje udruge u članstvo HBS-a. 
Nakon dulje rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni članovi donesen je zaključak: 
 
Zadužuje se glavna tajnica da od ZUB-a dobije svu potrebnu dokumentaciju o udruzi, njenim 
članovima i aktivnostima, zatražit će se  i mišljenje HOO-a što će zatim biti proslijeđeno 
predstavnicima u Skupštini HBS-a, jer je odluka o primanju novih članica u Savez u nadležnosti 
Skupštine. 
 
AD 8 – Status registriranih petanka klubova 
 
Glavna tajnica je izvijestila je članove Izvršnog odbora o korespondenciji s predstavnicima petanka 
klubova i pravne službe HOO na temelju koje je potvrđena potreba o žurnom organiziranju radnog 
sastanka predstavnika petanka klubova u Hrvatskoj, predstavnika HOO-a i HBS-a kako bi se terminološki 
i pravno razjasnila situacija s registracijom petanka klubova i njihovog udruživanja u županijske i /ili 
nacionalni savez ili osnivanje nacionalnog petanka saveza, te nastupa sportaša na međunarodnim 
petanka natjecanjima. Zaključci sa tog sastanka bit će smjernice za Skupštinu HBS-a. 
U nastavku rasprave prokomentirana je i inicijativa i projekt Konfederacije boćarskih sportova (CMSB) - 
uvrštenje boćarskih disciplina na OI 2024. Na kraju rasprave glavna tajnica dobila je zaduženje da preko 
Kluba olimpijaca dogovori aktivnosti s našim poznatim sportašima u svrhu promocije projekta CMSB-a, 
što je Konfederacija u službenim dopisima i zatražila od svojih članica. 
 
 
AD 9 - Sportska komisija HBS-a - dopisi 
 
Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje dopise Sportske komisije: 
 

- Izvješće o pripremi natjecateljske sezone 2016/2017 
U nastavku dajem prikaz realiziranih aktivnost s ciljem pripreme natjecanja u HBL-a za natjecateljsku 
sezonu 
2016/2017. 
1. Javni ždrijeb za HBL održan je 25.07.2016. u Pazinu uz prisustvo članova Sportske komisije, Sudačke 
komisije HBS-a, članova I.O. HBS-a, predstavnika IBS-a, BS PGŽ i predstavnika klubova HBL-a s područja 
Istre. 
2. Propozicije natjecanja HBS-a za natjecateljsku sezonu 16/17 usvojene su nasjednicama I.O. HBS. Od 
novina ističem promjena načina bodovanja za HBL-e radi manje mogućnosti namještanja susreta, promjena 
propozicija ŽHBL (dvokružni sustav i uvođenje discipline precizno valjanje). S tim ciljem održana je 
prezentacija discipline preciznog valjanja u Rijeci, Splitu i Poreču. 
3. Velika promjena je i prijelaz natjecanja u II HBL Jug u zimski period u dvorane. Kalendar natjecanja je u 2. 
HBL Jug istovjetan 1. HBL-i i očekuje se da će ovaj potez pridonijeti popularizaciji boćanja. 
4. Kalendar natjecanja HBS-a za 16/17 izrađen od strane Dragana Putice, Denisa Peršića i ureda HBS-a 
štampan je i distribuiran je klubovima HBL-a, sucima A i B liste HBS-a i voditeljima HBL-e. 
5. Obrasci za vođenje disciplina izrađeni su i dostavljeni svim klubovima HBL-a. 
6. Voditeljima HBL dostavljeno je sve potrebno za vođenje natjecanja u predstojećoj sezoni 16/17 
(propozicije natjecanja, tabele za vođenje lige) 
7. Voditelji liga sukladno propozicijama natjecanja objedinjuju i prikupljuju obrasce klubova sa svim 
informacijama za klubove HBL-a. Očekujem da će do početka natjecanja 16/17 svi obrasci biti prikupljeni. 
8. Zbor sudaca HBS-a organizirao je i održao pripremne instruktaže u svim ZS HBS-a s ciljem pripreme 
natjecateljske sezone (Poreč, Rijeka, Zadar, Split, Šibenik, Split, Dubrovnik, Zagreb i Osijek). Izrađen je 
jedinstven program instruktaže u kojem je pored upoznavanja s novinama i promjenama MTP i 
propozicija natjecanja održano i testiranje polaznika instruktaže. Nažalost i dalje moram istaknuti gotovo 
nikakav odaziv sudaca s područja BS VSŽ i BS BPŽ (ukupno samo 6 sudaca). Nakon toliko godina 
neaktivnosti ZS iz ova ŽBS upitno je njihovo znanje i sposobnost da vode i sude boćarske susrete HBL-a. 
9. Formirane su A i B liste suđenja za sezonu 16/17. Na listi se nalazi ukupno 68 sudaca (29 A lista i 39 B 
lista) 
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10. Povjerenici za suđenje 1. HBL i 2 HBL Sjever delegirali su suce za 1. Dio sezone, u tijeku je delegiranje 
sudaca za 1. dio sezone 2. HBL Jug 
11. Delegirani su i suci za prvi dio sezone 16/17 u 3. HBL-ma i ŽHBL od strane ŽZS. 
12. Informacije o prijelazima realiziranim u prijelaznom roku nisu još dostavljene od svih ŽBS. Razlog tome 
je da je IO HBS-a odredio kao krajnji rok kraj mjeseca kolovoza što je u suprotnosti s propozicijama 
natjecanja HBS-a. Ovo područje zbog raznih tumačenja od strane ŽBS potrebno je detaljnije urediti 
postojećim propozicijama natjecanja HBS-a. 
13. Velike poteškoće u pripremi natjecanja predstavlja i činjenica da su stare web stranice HBS-a stavljene 
van funkcije a nove web stranice HBS nisu još pokrenute. Tako da se sva potrebna komunikacija između 
vodstva natjecanja iklubova odvija uglavnom mailom što nije nikako dobro rješenje i nejasno je 
zašto stare stranice nisu ostale u funkciji dok nove ne krenu s radom. 
14. Isto tako bilo bi potrebno da I.O. HBS-a posebnu pažnju posveti djelovanju disciplinskog suca i ažurnijem 
i pravovremenom donošenju odluka od strane disciplinskog suca HBS-a, a sve kako ne bi svojim djelovanjem 
doveo u pitanje regularnost natjecanja u HBL-a u kojima se vode određeni disciplinski postupci. 
Na kraju ipak mogu reći da su uz navedene poteškoće realizirane sve zacrtane aktivnosti s ciljem pripreme 
natjecateljske sezone 16/17 i da natjecanje u HBL-a može započeti. 
 
Na znanje: 
· Članovima Sportske komisije HBS-a 
· Članovima Sudačke komisije HBS i ZS HBS-a 

Za Sudačku i Sportsku komisiju HBS-a 
Denis Peršić 

 
 

- Plaćanje sudačkih naknada 
 
Poštovani, 
Vođen iskustvima iz prošle natjecateljske sezone i slučaja BK Mačkamama, BK Marinići, BK Sokol… gdje 
sudačke naknade nisu plaćene, ili su plaćene s nekoliko mjeseci zakašnjenja ili nisu navodno plaćena davanja 
RH molim Vas da IO HBS-a zauzme stajalište oko ovog otvorenog pitanja. Napominjem da u slučaju 
neplaćanja sudačke naknade od strane klubova obveznik plaćanja je HBS koji i delegira suce / delegate za 
suđenje na susretima HBL-a. Iako su propozicije natjecanja – lige  po tom pitanju jasne i u čl. 47 navode: 
 

 
Članak 47. 

Troškove sudaca snosi domaćin i dužan ih je uplatiti na žiro račun suca u prvom radnom danu nakon 

utakmice. Naknada za suđenje (sudačka taksa) za sve HBL-e određena je odlukom Skupštine HBS-a. 

 

Troškove sudaca u doigravanju snosi domaćin u visini naknade za suđenje za susret I.HBL 
 
 
 
u praksi ih se ne klubovi u većini slučaja ne pridržavaju a Povjerenici liga ni IO HBS prema takvim klubovima 
do sada nisu pokretali postupke. Kako imamo otvoreno pitanje neplaćenih sudačkih naknada od strane BK 
Mačkamama (3 susreta) iz sezone 15/16 i sve veće probleme s likvidnošću klubova molim Vas da se po tom 
pitanju donese određen zaključak kako bi ga na vrijeme proslijedili sucima i klubovima HBL-a. 

Predsjednik ZS HBS-a 
        Denis Peršić s.r. 

  
D.Kovačević komentira opasku o sudjelovanju sudaca iz BS Vukovarsko-srijemske županije na 
instruktažama zamjerajući predsjedniku Zbora sudaca HBS-a da su kasno obaviješteni o terminima 
instruktaža, na što K.Troskot odgovara da to nije slučaj jer su datumi instruktaža u nekoliko navrata 
najavljivani. 
D.Kovačević ističe da su i dalje voljni sufinancirati obrazovanje i polaganje za suce mladih sudaca na 
području njihovog saveza i daje prijedlog da se jednom godišnje organizira polaganje. 
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AD 10 – Razno: 
 

a) Informacije o održanim pripremama 
 
Predsjednik i glavna tajnica izvijestili su članove da su, sukladno odluci IO, održani planirani ciklusi 
priprema za žene, 1.ciklus u Pazinu i 2.ciklus u Zagrebu pred odlazak na međunarodni turnir u Rumi, 
Srbija; juniori i kadeti u Dubrovniku, pred odlazak na međunarodni turnir u Milju, Slovenija i 1.ciklus 
seniori u Vrgorcu pred odlazak na petoboj u Međugorju. Ideja da se pripreme održavaju po cijeloj 
Hrvatskoj pokazala se kao pozitivni pomak, uvjeti za pripreme (smještaj, prehrana, boćališta i dvorane za 
trening) vrlo dobri, medijska popraćenost i angažman domaćina na visokoj razini (posebna pohvala BS 
Dubrovačko-neretvanske županije). Predlažu da se i dalje nastavi s istom praksom. 
Glavna tajnica još je jednom podsjetila na problem povrata službene opreme Saveza pri čemu najviše 
poteškoća imaju sa seniorima. U kraćoj raspravi po tom pitanju članovi Izvršnog odbora podržali su 
striktnu primjenu Pravilnika o državnim reprezentacijama koji u svojim odredbama definira distribuciju i 
odnos prema službenoj opremi kao i sankcije. 
 

b) Prijava rekorda – Leo Brnić 
 
Sukladno Pravilniku o rekordima Izvršni odbor jednoglasno potvrđuje rekord Lea Brnića u 
disciplini brzinsko izbijanje rezultat 50/51 ostvaren 28.svibnja 2016.godine u Škofijoj Loki, 
Slovenija, u susretu Kupa europskih prvaka između Zrinjevca i Trata. 
 

c) Poziv na Prvenstvo Europe u Raffa boćanju 
 
Glavna tajnica izvijestila je članove Izvršnog odbora da je preko privatne osobe do ureda Saveza stigao 
poziv za sudjelovanje na Europskom prvenstvu u raffa boćanju koje se održava u Italiji od 27.9. – 
2.10.2016.godine. Za ovu godinu taj poziv nije moguće prihvatiti, nije u našem međunarodnom kalendaru 
i financijskom planu. Podsjetila je da status igrača koji igraju ili žele igrati raffu unutar Hrvatskog 
boćarskog saveza nije riješen i da se po tom pitanju treba postupiti kao i sa petankom. Terminološki i 
pravno definirati status (registracija raffa kluba) unutar Saveza ili samostalno, pitanje participacije u 
programima HOO-a i nastupa na međunarodnim natjecanjima. O svemu gore navedenom informacija je 
poslana i Europskoj boćarskoj federaciji koja je uputila poziv za EP u raffi. 
 

d) Prijedlog za izradu Pravilnika o naknadama za prijelaz igrača 
 
Predsjednik je izvijestio članove da bi se trebalo pristupiti izradi Pravilnika o naknadama za prijelaz 
igrača te je nakon kraće rasprave donesena jednoglasna odluka: 
 
Zadužuje se Komisija za akte da u suradnji sa Sportskom komisijom izradi prijedlog Pravilnika o 
naknadama za prijelaz igrača. 
 

e) Disciplinski sudac 
 
Predsjednik je izvijestio članove Izvršnog odbora da je Ivo Zrilić  ostaje i dalje disciplinski sudac HBS-a.  
Nakon kraće rasprave po pitanju rokova i trajanja određenih postupaka i donesena je jednoglasna 
odluka: 
 
Zadužuje se Disciplinski sudac da odluke po otvorenim disciplinskim postupcima donosi 
najkasnije do srijede po događaju na kojem se dogodi disciplinski prekršaj. 
 
 

f) Dopis Marina Štefana Izvršnom odboru 
 
Ured Saveza zaprimio je zamolbu Marina Štefana, međunarodnog suca HBS-a, da mu se odobri odlazak na 
SP za žene u Maroku o vlastitom trošku gdje bi kao sudac bio na raspolaganju FIB-i. 
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Nakon kraće rasprave donesena je većinom glasova (6 Za i 1 SUZDRŽAN) odluka: 
 
Ne prihvaća se zamolba Marina Štefana za odlazak na SP za žene u Maroko da kao međunarodni 
sudac bude na raspolaganju FIB-i jer nije u skladu sa procedurom HBS-a o delegiranju 
međunarodnih sudaca i delegata za međunarodna natjecanja. 
 
 
 
Sjednica je započela u 12, a završila u 17.45 sati                   
 
 
 
Izvješće sastavila          
Lukrecija Zanki                                                                                               Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 

Dragan Putica 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

            


